
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 25. januar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 375
I Beretning afgivet af Statsløsekommissionen henvises flere steder (side 85,
1175, 1177, 2611, 2801) til overvejelser i det daværende integrationsministeri-
um om at ”notere” sager, hvor statsløsekonventionen kunne have relevans,
således at disse sager senere kunne ”fremfindes”. Er der i tiden efter 13. de-
cember 2016 på tilsvarende vis i ministeriet ”noteret” sager, der er stillet i be-
ro, eller sager, hvor der er givet afslag, hvor Paposhvili-dommen kunne tæn-
kes at have relevans, med henblik på at disse sager senere ville kunne ”frem-
findes”? I givet fald ønskes oplyst, hvornår der første gang blev ”noteret” en
sådan sag.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 19. februar 2018 kl. 11:00.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Johanne.Schmidt-Niel-
sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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